
ZAPISNIK O RADU 10. SJEDNICE  

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA   

ODRŽANE  20.12.2017. GODINE U VIJEĆNICI 

 

Broj: 01-GV-02-1999/17 

Datum: 20.12.2017. godine  

 

Sjednica  je počela  s radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Dr. Igor Gavrić, predsjedavajući Gradskog vijeća.  Prisutni su bili 

sljedeći gradski vijećnici:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Odsutni: Dado Stojnić (najavljen  izostanak)  

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali:  

1. Mr. Abdulah Skaka, Gradonačelnik,  

2. Milan Trivić, zamjenik Gradonačelnika, 

3. Ivica Šarić, zamjenik Gradonačelnika, 

4. Safet Krajišnik, sekretar Gradskog vijeća, 

5. Sanjin Smajlović, pravobranilac Grada Sarajeva, 

6. Elvir Hadžiahmetović, sekretar Gradske uprave, 

7. Amela Kolovrat, pomoćnik Gradonačelnika za finansije, 

8. Amina Deljković, pomoćnik Gradonačelnika za obrazovanje, kulturu, sport i mlade, 

9. Dragana Solaković, pomoćnik Gradonačelnika za lokalnu samoupravu i razvoj grada, 

10. Članovi Komisije za Satatut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema evidenciji u Gradskoj službi 

      za Gradsko vijeće), 

11. Članovi Komisije za spomenike koji nisu gradski vijećnici (prema evidenciji u Gradskoj službi za 

      Gradsko vijeće) i 

12. Članovi Odbora za budžet i finansije koji nisu gradski vijećnici (prema evidenciji u Gradskoj 

      službi za Gradsko vijeće) 

1. Mr. Hazim Bahtanović 15.  Prof.dr. Velija Katica 

2. Bajro Biber 16. Miro Lazović 

3. Mr. Vedad Deljković 17. Almedin Miladin 

4. Vedran Dodik 18. Snežana Omukić 

5. Mr. Tea Dreković 19. Mr. Srđan Simonović 

6. Samir Fazlić 20. Srđan Srdić 

7. Sanela Holjan 21. Mr. Sead Srna 

8. Edina Gabela 22. Barbara Peleš Stroil  

9. Dr. Igor  Gavrić 23. Adnan Talić 

10. Nuko Grebović 24. Nihad Uk 

11. Adnan Gušo 25. Lana Velić 

12. Reuf Hafizović 26. Toni Vukadin 

13. Mr. Vibor Handžić 27. Mr. Miroslav Živanović 

14. 
 

Mira Jurić   
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozdravio prisutne gradske vijećnike i goste, te 

otvorio 10. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva, konstatacijom da sjednici prisustvuje 21 

gradski vijećnik, da je izostanak najavio gradski vijećnik Dado Stojnić, a da su kašnjenje najavili 

gradska vijećnica Sanela Holjan, gradska vijećnica Tea Dreković, gradski vijećnik Miro Lazović i 

gradski vijećnik Bajro Biber. 

   *** 

Prije najavljene rasprave o Zapisniku o radu Devete sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, na 

zahtjev gradskog vijećnika Vibora Handžića, otklonjeni su tehnički problemi koji su proizveli 

nemogućnost pristupu materijalima za sjednicu Gradskog vijeća, putem Interneta.  

*** 

U raspravi koja je uslijedila,  sudjelovao je  gradski vijećnik Srđan Simonović.   

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz jedan “suzdržan” glas 

prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je Zapisnik o radu Devete sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva održane 29.11.2017. godine.    

***  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio razmatranje prijedloga dnevnog reda 

sjednice i dao uvodne napomene sljedećeg sadržaja.  

Uz prijedlog dnevnog reda, gradskim vijećnicima su dostavljeni materijali sa izvještajima radnih 

tijela Gradskog vijeća, održanih u pripremi 10. sjednice Gradskog vijeća, kao i saglasnosti zamjenika 

Gradonačelnika.  

Uz poziv za sjednicu kao informativni materijal, dostavljena je i: 

Informacija o provođenju aktivnosti na realizaciji ciljeva zacrtanih u Odluci Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva o VI fazi projekta „Sarajevo zdravi grad“ Mreže zdravih 

gradova.    

Naknadno je dostavljen i  

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o odobravanju sredstava Tekuće 

rezerve za nabavku policijskog terenskog vozila.  

U međuvremenu je Komisija za izbor i imenovanja povukla  

Prijedlog Odluke o obrazovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 

2018. godini,  

te utvrdila novi prijedlog akta i uputila ga Gradskom vijeću na razmatranje po hitnom postupku. Tako 

podnesen prijedlog je naknadno upućen gradskim vijećnicima na razmatranje.    

Podsjetio je da su, u skladu sa Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva, za razmatranje po 

skraćenom postupku, predloženi sljedeći akti:  

- Prijedlog Inicijative nadležnim nivoima vlasti u Bosni i Hercegovini za pristupanje izradi i 

donošenju zakona o glavnom gradu Bosne i Hercegovine i zakona o glavnom gradu 

Federacije Bosne i Hercegovine, 

- Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o davanju na upravljanje, korištenje i 

održavanje objekta olimpijskog bazena Otoka, koji zaključuju Grad Sarajevo i Javno 

preduzeće „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo,  

- Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Gradonačelniku i Pravobranilaštvu Grada Sarajevo 

za rješavanje imovinsko-pravnih odnosa na nekretninama potrebnim za vanjsko uređenje 

obuhvata objekta Polazne stanice Trebevićke žičare i 

- Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o odobravanju sredstava Tekuće 

rezerve za nabavku policijskog terenskog vozila. 
*** 
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Bez rasprave, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), usvojilo je prijedlog da 

se Inicijativa nadležnim nivoima vlasti u Bosni i Hercegovini za pristupanje izradi i donošenju 

zakona o glavnom gradu Bosne i Hercegovine i zakona o glavnom gradu Federacije Bosne i 

Hercegovine,  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku.   

*** 

Bez rasprave, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 23 glasa “za”, bez glasova “protiv” i uz jedan  

“suzdržan” glas prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je prijedlog da se Odluka o obrazovanju 

Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini razmatra u formi 

prijedloga po hitnom postupku.  

*** 

Bez rasprave, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova “protiv” i uz dva  

“suzdržana” glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), usvojilo je 

prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Ugovor o davanju na upravljanje, korištenje i 

održavanje objekta olimpijskog bazena Otoka, koji zaključuju Grad Sarajevo i Javno preduzeće 

„Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo,  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

Bez rasprave, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova “protiv” i uz 

dva “suzdržana” glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), usvojilo 

je prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti Gradonačelniku i Pravobranilaštvu Grada Sarajevo 

za rješavanje imovinsko-pravnih odnosa na nekretninama potrebnim za vanjsko uređenje obuhvata 

objekta Polazne stanice Trebevićke žičare razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

Bez rasprave, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 23 glasa “za”, bez glasova “protiv” i uz jedan “suzdržan” 

glas prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Odluku 

o odobravanju sredstava tekuće rezerve za nabavku policijskog terenskog vozila razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

većinom glasova, izjasnivši se sa 23 glasa “za”, bez glasova “protiv” i uz jedan “suzdržan” glas 

prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je dnevni red 10. sjednice Gradskog vijeća:  

1. Prijedlog Inicijative nadležnim nivoima vlasti u Bosni i Hercegovini za pristupanje 

izradi i donošenju zakona o glavnom gradu Bosne i Hercegovine i zakona o glavnom 

gradu Federacije Bosne i Hercegovine 

2. Prijedlog Odluke o obrazovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2018. godini 

3. Prijedlog Politike Grada Sarajeva za mandatni period 2016-2020 

4. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu  

5. Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu  

6. Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu 

7. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o davanju na upravljanje, 

korištenje i održavanje objekta olimpijskog bazena Otoka, koji zaključuju Grad 

Sarajevo i Javno preduzeće „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo  
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8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Gradonačelniku i Pravobranilaštvu Grada 

Sarajevo za rješavanje imovinsko-pravnih odnosa na nekretninama potrebnim za 

vanjsko uređenje obuhvata objekta Polazne stanice Trebevićke žičare  

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o odobravanju sredstava tekuće 

rezerve za nabavku policijskog terenskog vozila 

10. Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu  

11. Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2018. Godinu 

12. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

 

Ad 1) 

Prijedlog Inicijative nadležnim nivoima vlasti u Bosni i Hercegovini za pristupanje izradi i 

donošenju zakona o glavnom gradu Bosne i Hercegovine i zakona o glavnom gradu Federacije 

Bosne i Hercegovine 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, da su materijal podržala sva radna tijela Gradskog 

vijeća, te da je Komisija za Statut i akte podržala formu akta. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, bez rasprave, izjasnivši se sa 24 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je Inicijativu nadležnim nivoima vlasti u Bosni i 

Hercegovini za pristupanje izradi i donošenju zakona o glavnom gradu Bosne i Hercegovine i 

zakona o glavnom gradu Federacije Bosne i Hercegovine  kako je predložena.  

 

Ad 2) 

Prijedlog Odluke o obrazovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 

2018. godini 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač odluke Komisija za izbor i imenovanja, te da je Komisija za Statut i akte 

podržala formu predložene odluke. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

većinom glasova, bez rasprave, izjasnivši se sa 18 glasova “za”, dva glasa “protiv” i uz dva 

“suzdržana” glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

Odluku o obrazovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. 

godini kako je predložena.  

 

Ad 3) 

Prijedlog Politike Grada Sarajeva za mandatni period 2016-2020 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač dokumenta Gradonačelnik, da su materijal razmatrala radna tijela Gradskog 

vijeća i dala određene prijedloge za poboljšanje teksta što je Predlagač i prihvatio, te da je Komisija 

za Statut i akte  podržala formu akta, a  što je sadržano u  dostupnim izvještajima radnih tijela.   

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

jednoglasno, bez rasprave, izjasnivši se sa 22 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Politiku 

Grada Sarajeva za mandatni period 2016-2020  kako je predložena.  
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Ad 4) 

Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač Programa Kolegij Gradskog vijeća, da su materijal razmatrala sva radna 

tijela Gradskog vijeća, te da su izvještaji radnih tijela dostupni. 

Uvodno izlaganje koje je podnio u ime Predlagača, imalo je sljedeći sadržaj.  

Predloženi Program rada Gradskog vijeća sadrži teme koje znače Statutarne i zakonske obaveze, 

sadrži teme uvrštene na prijedlog radnih tijela Gradskog vijeća, Gradonačelnika i drugih subjekata u 

skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća. Uz predloženi Program priložen je i Izvještaj o provedenoj 

javnoj raspravi o Nacrtu Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu. Pri 

očitovanju o pristiglim prijedlozima, Kolegij Gradskog vijeća se držao određenih principa. Uvrštene 

su teme koje proizlaze iz okvira stvarne nadležnosti Grada Sarajeva, odnosno teme koje se odnose na 

projekte za čiju realizaciju je moguće izdvojiti budžetska sredstva Grada Sarajeva. Također, u 

Prijedlogu Programa zadržano je razmatranje akata vezanih za donošenje regulacionih planova, čiji 

proces izrade, odnosno donošenja je Grad Sarajevo započeo prije donošenja važećeg Zakona o 

prostornom uređenju  Kantona Sarajevo.  

Komisija za spomenike je predložila, a Kolegij Gradskog vijeća je prihvatio da se u Program rada 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu uvrste za razmatranje odluke kojima će se realizirati 

inicijative Gradskog vijeća za podizanje spomenika i to:  

- Odluka o podizanju spomenika Esadu Arnautaliću, 

- Odluka o podizanju spomenika Dariju Džamonji, i 

- Odluka o podizanju spomenika Kemalu Montenu. 

Tako je sastavni dio predloženog Programa postalo razmatranje i predloženih akta i to u septembru 

mjesecu, u svemu u skladu s gradskim propisom, pa bi predlagač akata bila Komisija za spomenike, a 

obrađivač Gradonačelnik.  

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta je uputio sugestiju Gradonačelniku da uloži 

dodatni napor i u suradnji s nadležnim u Kantonu Sarajevo, pokuša postići dogovor u smislu 

predlaganja očekivane izmjene Zakona o prostornom uređenju Kantona Sarajevo do kraja tekuće 

godine.  

S tim uvezi, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je upoznao gradske vijećnike da je,  

istovremeno s održavanjem sjednice Gradskog vijeća, u toku sjednica Skupštine Kantona Sarajevo 

koja na dnevnom redu ima  razmatranje Prijedloga Izmjene i dopune Zakona o prostornom uređenju, 

gdje se, u prelaznim odredbama, predlaže da Grad Sarajevo završi započete procese izrade, odnosno 

donošenja regulacionih planova.   
 

U raspravi je određena pitanja postavio gradski vijećnik Samir Fazlić, a odgovore i dodatna 

obrazloženja, dao je Gradonačelnik Abdulah Skaka. 

Poslije rasprave, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Program 

rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu  kako je predložen i dopunjen prihvaćenim 

prijedlogom.  

 

 

 

 

 

Ad 5) 
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Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu  
 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač odluke Gradonačelnik, da je predloženi akt razmatrao Odbor za budžet i 

finansije kao i Administrativna komisija, da je Komisija za Statut i akte podržala formu predloženog 

akta, te da su izvještaji radnih tijela dostupni.  

Dalje je dao uvodne napomene sljedećeg sadržaja.  

Na zahtjev radnih tijela, metarijal je dopunjen Izvještajem o provedenoj javnoj raspravi i Mišljenjem 

Ministarstva za finansije Kantona Sarajevo o Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu.  

Amandmane na Prijedlog Budžeta uložili su:  

- Komisija za spomenike Gradskog vijeća Grada Sarajeva (jedan amandman), 

- gradski vijećnici Toni Vukadin i Vedad Deljković (jedan amandman),  

- gradska vijećnica Snežana Omukić (jedan amandman),  

- gradska vijećnica Lana Velić (tri amandmana), 

- Klub gradskih vijećnika Naše stranke (14 amandmana),  

- gradski vijećnici Miro Lazović i Nuko Grebović (jedan amandman) i  

- gradski vijećnik Almedin Miladin (jedan amandman).  

Komisija za Statut i akte je dala pozitivno mišljenje o usklađenosti forme i postupka podnošenja 

amandmana sa Poslovnikom Gradskog vijeća. Administrativna komisija je razmatrala amandmane, 

vezane za sredstva planirana po osnovu ranijih prijedloga Administrativne komisije i podržala 

očitovanje Gradonačelnika o razmatranim amandmanima. Odbor za budžet i finansije je razmatrao sve 

amandmane. Izvještaji radnih tijela su u materijalu.  

Nakon uvodnog izlaganja u kome će biti izneseno i očitovanje Gradonačelnika o podnesenim 

amandmanima, očekuju se i određenja predlagača amandmana o očitovanju Gradonačelnika. 

 

U uvodnom izlaganju o predloženom aktu  koje je podnijela pomoćnik Gradonačelnika za finansije 

Amela Kolovrat, gradski vijećnici su, između ostalog, upoznati sa stavom Gradonačelnika o 

uloženim amandmanima, kroz  očitovanje koje je imalo sljedeći sadržaj.  

- amandman Komisije za spomenike nije prihvaćen;  

- amandman gradskih vijećnika Tonija Vukadina i Vedada Deljkovića djelimično je prihvaćen 

tako da se nedostajuća sredstva planiraju u predloženom iznosu, ali uz umanjenje ranije 

predložene visine iznosa na poziciji 614400 - Obnova stepeništa na Ramića Banji, ispod 

Olimpijskog muzeja;  

- amandman gradske vijećnice Snežane Omukić nije prihvaćen;  

- amandmani gradske vijećnice Lane Velić nisu prihvaćeni (treći amandman nije jer ne sadrži 

prijedlog pozicije na kojoj bi se ranije predloženi iznos sredstava umanjio i time osigurala 

sredstva za prihvaćanje rješenja iz podnesenog amandmana);   

- amandmani Kluba gradskih vijećnika Naše stranke nisu prihvaćeni (s tim da je jedan od 

amandmana djelimično prihvaćen kroz prihvaćanje amandmana gradskih vijećnika Tonija 

Vukadina i Vedada Deljkovića);  

- amandman gradskih vijećnika Mire Lazovića i Nuke Grebovića je prihvaćen.  

- amandman gradskog vijećnik Almedina Miladina je prihvaćen.  

 

Gradski vijećnik Adnan Gušo je iznio prijedlog u diskusiji koja je imala sljedeći sadržaj.   

Vezano za sredstva koja se planiraju namijeniti FK “Željezničar” i FK “Sarajevo”, prihvaćanjem 

amandmana gradskog vijećnika Tonija Vukadina i gradskog vijećnika Vedada Deljkovića, potrebno 

je formirati tročlano tijelo za praćenje realizacije sredstava, kako bi se osiguralo njihovo namjensko 
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trošenje u klubovima. Cilj je da se ovim sredstvima pomogne djeci koja treniraju, tako da roditelji ne 

moraju plaćati pripreme koje slijede tokom zimskog školskog raspusta.1   

 

U raspravi su svoje stavove, mišljenja, odnosno pitanja, iznijeli gradski vijećnik Nihad Uk, gradska 

vijećnica Lana Velić, gradski vijećnik Samir Fazlić, a odgovore na njihova pitanja i dodatna 

obrazloženja dala je pomoćnik Gradonačelnika za finansije Amela Kolovrat koja je davala 

obrazloženja i poslije rasprave gradskog vijećnika Nihada Uka i gradske vijećnice Lane Velić, o 

čijem posljednjem pitanju se očitovao i Gradonačelnik Abdulah Skaka. Dalju raspravu su nastavili 

gradska vijećnica Lana Velić i gradski vijećnik Vibor Handžić.  

*** 

Gradska vijećnica Snežana Omukić se izjasnila da ostaje pri podnesenom amandmanu i zatražila 

da se Gradsko vijeće o njemu izjasni.  

*** 

Gradska vijećnica Lana Velić, na upit Gradonačelnika Abdulaha Skake, svoj prijedlog iz 

amandmana pod brojem 4.1, dodatno je obrazložila, a nakon  izjašnjenja Gradonačelnika Abdulaha 

Skake da će se predložena nabavka zastava realizirati, putem redovne nabavke, iz sredstava koja se 

planiraju na stavci Ugovorene usluge 613900, povukla je amandman  pod brojem 4.1:  

“Uvodi se nova pozicija u odjeljku Ugovorene usluge (ekonomski kod - 613900) pod nazivom 

Nabavka državnih zastavica u iznosu od 7.000,00 KM. Sredstva se obezbjeđuju umanjenjem 

izdvajanja sa pozicije Pokloni Grada Sarajeva (vrećice, knjige, cvijeće i CD i sl.) u iznosu od 

7.000,00 KM.“ 

*** 

Gradska vijećnica Lana Velić se izjasnila da ostaje pri svom amandmanu pod brojem 4.2. kojim se 

predlaže planiranje sredstava za sufinansiranje programskih i projektnih aktivnosti KUD Baščaršija.  

*** 

Poslje konstatacije da se Gradsko vijeće ne može izjašnjavati o amandmanu gradske vijećnice Lana 

Velić pod brojem 4.3. jer nije podnesen u propisanoj formi, budući da ne sadrži prijedlog za 

umanjenje sredstava sa druge stavke koja se planira predloženim Budžetom, na pitanje 

Gradonačelnika Abdulaha Skake,  gradska vijećnica Lana Velić je obrazložila da je inicijalna 

sredstva za početak aktivnosti u visini od 5.000,00KM, vezano za izgradnju spomenika na Kazanima, 

svojom odlukom, broj 03-14-3.2A-521-2/12 od 31.12.2012. godine, opredijelio Svetozar Pudarić, 

tada potpredsjednik Federeacije Bosne i Hercegovine,  te su ova sredstva i uplaćena Gradu Sarajevu.2   

Amandman pod brojem 4.3. je glasio: “Pozicioniranje i opredjeljenje sredstava za realizaciju projekta 

izrada idejnog rješenja izgradnje spomen ploče za ubijene građane Sarajeva na Kazanima u odjeljku 

KAPITALNI GRANT (ekonomski kod - 615100) 5.000,00 KM.“ 

*** 

U ime Kluba gradskih vijećnika Naše stranke, gradski vijećnik Vibor Handžić, predsjedavajući 

Kluba, izjasnio se o očitovanju Gradonačelnika, u izlaganju koje je imalo sljedeći sadržaj.   

Klub gradskih vijećnika Naše stranke ostaje pri svih 14 amandmana koji su podneseni, a nisu 

prihvaćeni, uz obrazloženje prijedloga za izdvajanje sredstava za FK “Sarajevo” koji se odnosi na 

sufinansiranje izgradnje sportskih objekata i infrastrukture, a ne na sufinansiranja rada u 

omladinskom pogonu kluba što je sadržaj prihvaćenog amandmana gradskih vijećnika Tonija 

Vukadina i Vedada Deljkovića, na što se osvrnuo i  Gradonačelnik Abdulah Skaka.  

                                                 
1 O iznesenom prijedlogu, poslije rasprave se Gradsko vijeće nije izjašnjavalo.  
2 Na traženje Predsjedavajućeg Gradskog vijeća, tokom rasprave, osnovni sadržaj obrazloženja gradske vijećnice Lane Velić po pitanju 

Gradonačelnika,  uvršten je u zapisnik kako bi se u zapisniku evidentirao broj i datum odluke potpredsjednika Federacije BiH kojom su 

finansijska  sredstva u iznosu od 5.000,00 doznačena  Gradu Sarajevu.   
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je, zatim, najavio pauzu u kojoj će se održati 

sjednica Komisije za spomenike, kako bi se izjasnila o očitovnju Gradonačelnika o uloženim 

amandmanima ovog radnog tijela.  

*** 

Poslije pauze, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio izjašnjavanje o podnesenim 

amandmanima.  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

većinom glasova prisutnih gradskih vijećnika, izjasnivši se sa 15 glasova ‘’za’’, bez glasova 

‘’protiv’’, uz četiri ‘’suzdržana’’ glasa prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo), usvojilo je Amandman gradske vijećnice Snežane Omukić pod brojem 3.1:  

„Uvodi se nova pozicija: na ekonomskom kodu 614400 – Tekući grantovi javnim 

preduzećima i ustanovama,  pod nazivom – Nabavka aparata za hemodijalizu za potrebe 

KCUS,  u iznosu 23.000,00 KM. 

Finansiranje: Potrebna finansijska sredstva za nabavku aparata obezbijediti iz 

sredstava Tekuće rezerve Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu ili sa neke druge 

pozicije u skladu sa procjenom Službe za finansije Grada Sarajeva.“ 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 12 glasova ‘’za’’, tri glasa ‘’protiv’’, šest ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih gradskih 

vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), nije usvojilo Amandman gradske vijećnice Lane 

Velić pod brojem 4.2:  

„Uvodi se nova pozicija TEKUĆI GRANTOVI DRUGIM NIVOIMA u odjeljku Projekti u oblasti 

kulture (ekonomski kod - 614100) pod nazivom Sufinansiranje programskih i projektnih aktivnosti 

KUD „Baščaršija“ u iznosu od 10.000,00 KM. Sredstva se obezbjeđuju umanjenjem izdvajanja sa 

pozicije GRANTOVI NEPROFITNIM ORGANIZACIJAMA (ekonomski kod - 614300), u odjeljku 

Grantovi za nepredviđene izdatke, u iznosu od 10.000,00 KM.“  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 11 glasova ‘’za’’, jednim glasom ‘’protiv’’, uz šest ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.1:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018.godinu, otvara se nova budžetska stavka 

„Humanitarna organizacija studenata „Ruku na srce“ – podrška projektu Nijedno dijete bez paketića“ 

u iznosu od 5.000,00 KM, a nedostajuća razlika se osigurava tako da se za taj iznos umanjuje iznos 

planiran na razdjelu „Grad Sarajevo“, Drugi tekući rashodi konto 614800- tako da se predloženi iznos 

umanji za 5.000,00 KM“. 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

većinom glasova prisutnih gradskih vijećnika, izjasnivši se sa 13 glasova ‘’za’’, jednim glasom 

‘’protiv’’, uz šest ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Amandman Kluba gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.2:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu otvara se nova budžetska stavka 

„Grant Akademiji Fudbalskog kluba Sarajevo“ u iznosu od 30.000,00 KM, nedostajuća 

razlika se osigurava tako da se za taj iznos umanjuje iznos planiran na razdjelu „Grad 

Sarajevo“, Ugovorene usluge - konto 613900 - tako da se predloženi iznos umanji za 

30.000,00 KM.“ 
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*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 11 glasova ‘’za’’, jednim  glasom ‘’protiv’’, sedam ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke po brojem 5.3:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu otvara se nova budžetska stavka „Grant JU 

Biblioteka grada Sarajeva“ u iznosu od 10.000,00 KM, nedostajuća razlika se osigurava tako da se za 

taj iznos umanjuje iznos planiran na razdjelu „Grad Sarajevo“, Drugi tekući rashodi konto 614800 - 

tako da se predloženi iznos umanji za 10.000,00 KM.“ 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 11 glasova ‘’za’’, dva  glasa ‘’protiv’’, sedam ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.4:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu otvara se nova budžetska stavka „Zamjena 

info panoa koji se nalazi na mostu Skenderija za turistički info terminal (touch screen)” u iznosu od 

20.000,00 KM, a nedostajuća razlika se osigurava tako da se za taj iznos umanjuje iznos koji se 

planira na razdjelu „Grad Sarajevo“, Ugovorene usluge - ekonomski kod 613900 - tako da se 

predloženi iznos umanji za 20.000,00 KM. 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

većinom glasova prisutnih gradskih vijećnika, izjasnivši se sa 13 glasova ‘’za’’, jednim  glasom 

‘’protiv’’, sedam ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Amandman Kluba gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.5:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu otvara se nova budžetska stavka 

„Realizacija inicijative postavljanja spomenika Dariju Džamonji i Kemalu Montenu i 

uređenje parka” u iznosu od 30.000,00 KM, a nedostajuća razlika se osigurava tako da 

se za taj iznos umanjuje iznos koji se planira na razdjelu „Grad Sarajevo“, Ugovorene 

usluge - ekonomski kod 613900 - tako da se predloženi iznos umanji za 30.000,00 KM.“ 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 12 glasova ‘’za’’, jednim  glasom ‘’protiv’’, šest ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.6:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu otvara se nova budžetska stavka „Podrška 

razvoju i popularizaciji ženskog sporta u gradu Sarajevu” u iznosu od 30.000,00 KM, a nedostajuća 

razlika se osigurava tako da se za taj iznos umanjuje iznos koji se planira na razdjelu „Grad 

Sarajevo“, Putni troškovi, konto 613100 - tako da se predloženi iznos umanji za 30.000,00 KM. 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa  11 glasova ‘’za’’, dva  glasa ‘’protiv’’, šest ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih gradskih 

vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba gradskih 

vijećnika Naše stranke pod brojem 5.7:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu, na stavci „Realizacija inicijative za 

podizanje spomenika ubijenim građanima Sarajeva 1992. - 1995.“ potrebno je planirati iznos od 

20.000,00 KM, a nedostajuća razlika se osigurava tako da se za taj iznos umanjuje stavka na razdjelu 

„Grad Sarajevo“, Ugovorene usluge ekonomski kod 613900 - tako da se planirani iznos umanji za 

20.000,00 KM.“ 
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*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 11 glasova ‘’za’’, dva  glasa ‘’protiv’’, šest ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih gradskih 

vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba gradskih 

vijećnika Naše stranke pod brojem 5.8:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu u dijelu „Grantovi neprofitnim 

organizacijama“ - konto 614300, pod rednim brojem 1. Primjena Odluke o utvrđivanju sufinansiranja 

kulturnih manifestacija od posebnog interesa za grad Sarajevo, planirani iznos se mijenja tako da 

glasi 90.000,00 KM, a nedostajuća razlika se osigurava tako da se umanji stavka na razdjelu „Grad 

Sarajevo“, Putni troškovi ekonomski kod 613100 – umanjenjem iznosa za 40.000,00 KM.“  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 11 glasova ‘’za’’, dva  glasa ‘’protiv’’, uz sedam ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.9:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu, potrebno je otvoriti novu buždetsku stavku 

„Izrada idejnog projekta za postavljanje spomenika na mostu Suade Dilberović i Olge Sučić za Boška 

i Admiru“ u iznosu od 10.000,00 KM, a nedostajuća razlika se osigurava tako da se za taj iznos 

umanjuje iznos koji se planira u razdjelu „Grad Sarajevo“ Drugi tekući rashodi ekonomski kod 

614800 - tako da se predloženi iznos umanji za 10.000,00 KM.“ 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 11 glasova ‘’za’’, bez  glasova ‘’protiv’’, uz devet ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.10:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu, potrebno je planirati novu budžetsku stavku 

„Sufinansiranje rekonstrukcije slapova/kaskada u koritu rijeke Miljacke“ u iznosu od 150.000,00 

KM, a nedostajuća razlika se osigurava tako da se taj iznos umanjuje za: - iznos koji se planira u 

razdjelu „Grad Sarajevo“, Motorna vozila ekonomski kod 821000 - tako da se predloženi iznos 

umanji za 40.000,00 KM - iznos koji se planira na razdjelu „Grantovi neprofitnim organizacijama“, 

tačka 33. Grant za finansiranje parlamentarnih grupa, ekonomski kod 614300 - tako da se predloženi 

iznos umanji za 40.000,00 KM - iznos koji se planira na razdjelu „Grad Sarajevo“, Ugovorene usluge 

ekonomski kod 613900 tako da se planirani iznos umanji za 20.000,00 KM - iznos koji se planira na 

razdjelu „Izdaci za nabavku stalnih sredstava, kompjuterska oprema“ ekonomski kod 821000 tako da 

se planirani iznos umanji za 50.000,00 KM.“ 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 12 glasova ‘’za’’, dva glasa ‘’protiv’’, uz sedam ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), nije usvojilo Amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.11:  

U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu, potrebno je planirati novu budžetsku stavku 

„Ograđivanje obalnog dijela korita rijeke Miljacke“ u iznosu od 50.000,00 KM, a nedostajuća razlika 

se osigurava tako da se za taj iznos umanjuje iznos koji se planira u razdjelu „Grantovi neprofitnim 

organizacijama“, tačka 33. Grant za finansiranje parlamentarnih grupa, ekonomski kod 614300 - tako 

da se predloženi iznos umanji za 50.000,00 KM.“ 
 

 

 

*** 
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Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 12 glasova ‘’za’’, bez glasova ‘’protiv’’, uz pet ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.12:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu u dijelu „Tekući grantovi javnim 

preduzećima i ustanovama“ - konto 614400, pod rednim brojem 22. „Projekat „Roditeljska kuća“ 

Sarajevo, sredstva za funkcionisanje i nastavak rada objekta - udruženje srca za djecu koja boluju od 

raka u FBiH“, planirani iznos se mijenja tako da glasi 20.000,00 KM, a nedostajuća razlika se 

osigurava tako da se umanji stavka na razdjelu „Grad Sarajevo“, Drugi tekući rashodi ekonomski kod 

614800 - tako da se planirani iznos umanji za 10.000,00 KM.“ 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

većinom glasova prisutnih gradskih vijećnika, izjasnivši se sa 13 glasova ‘’za’’, jednim glasom 

‘’protiv’’, uz sedam ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se 

nisu izjasnila), usvojilo je Amandman Kluba gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.13:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu, potrebno je planirati novu 

budžetsku stavku „Grant Muzeju ratnog djetinjstva“ u iznosu od 20.000,00 KM, a 

nedostajuća razlika se osigurava tako da se za taj iznos umanjuje iznos koji se planira u 

razdjelu „Grad Sarajevo“, Ugovorene usluge - konto 613900 - tako da se predloženi 

iznos umanji za 20.000,00 KM.“ 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

izjasnivši se sa 11 glasova ‘’za’’, četiri glasa ‘’protiv’’, uz pet ‘’suzdržanih’’ glasova prisutnih 

gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), nije usvojilo Amandman Kluba 

gradskih vijećnika Naše stranke pod brojem 5.14:  

„U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu, potrebno je planirati novu budžetsku stavku 

„Izrada online turističkog vodiča Grada Sarajeva“ u iznosu od 10.000.00 KM, a nedostajuća razlika 

se osigurava tako da se za taj iznos umanjuje iznos koji se planira u razdjelu „Grantovi neprofitnim 

organizacijama“, tačka 33. Grant za finansiranje parlamentarnih grupa, ekonomski kod 614300 - tako 

da se predloženi iznos umanji za 10.000,00 KM.“ 

*** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatirao  i  sljedeće.  

Amandman  koji su uložili gradski vijećnici Nuko Grebović, Miro Lazović i Almedin Miladin  

pod brojem 6.1,   Predlagač  je prihvatio: 

„U dijelu Grantovi neprofitnim organizacijama – konto 614300 /str. 6. i 7. Nacrta/ dodati 

nove redne brojeve i planirati iznose kako slijedi: 24. Vijeće Kongresa bošnjačkih 

intelektualaca 10.000,00 KM 25. Hrvatsko narodno vijeće 5.000,00 KM 26. Srpsko 

građansko vijeće – PzRu BiH 5.000,00 KM 27. Forum parlamentaraca BiH '92-'96 5.000,00 

KM /Ostale zbirne pozicije po glavama i kontima u Prijedlogu Budžeta za 2018. godinu 

usuglasiti sa ovim izmjenama/ Predložena sredstva u iznosu od 20.000,00 KM, obezbijediti 

sa slijedećih pozicija: 1. UGOVORENE USLUGE–OSTALE USLUGE – konto 613900 

umanjiti za 25.000,00 KM Alternativa da Gradonačelnik odredi umanjivanje drugih 

pozicija /po svojoj diskreciji/ u Nacrtu Budžeta za iznos od 25.000,00 KM, za planiranje 

predloženih iznosa grantova ovim organizacijama.“  

 

 

*** 
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Amandman koji je uložio gradski vijećnik Almedin Miladin pod brojem 7.1, Predlagač  je 

prihvatio: 

„Predlažem da se Projekat „Sanacija Urjan – dedinog turbeta“ – Fondacija „Urjan dede“, 

iz Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu planiraju sredstva u visini 50.000,00 KM. 

Predložena sredstva bi se osigurala umanjenjem budžetske pozicije 613900 – ostale usluge 

za 50.000,00 KM. Očitovanje Predlagača: Prihvaća se. Mišljenje Odbora za budžet i 

finansije: Odbor konstatira da je prihvaćeno rješenje postalo sastavni dio Prijedloga 

Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu.“ 

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je upoznao Gradsko vijeće sa zaključkom  Komisije 

za spomenike kojim je Komisija za spomenike povukla Amandman pod brojem 1.1:  

“Komisija za spomenike predlaže da se u Budžet Grada Sarajeva za 2018. godinu uvrsti stavka na 

kojoj će se planirati sredstva za održavanje spomenika od značaja za Grad Sarajevo i izgradnju 

spomenika za koje je Gradsko vijeće uputilo inicijative Gradonačelniku, i to tako da se umanji iznos 

predložen na stavci Održavanje komunalnih objekata u visini od 300.000,00 KM, za 100.000,00 KM, 

a da se ova sredstva planiraju na posebnoj stavci, za provođenje Odluke o spomenicima od značaja za 

Grad Sarajevo i to u visini od 100.000,00 KM. Obrazloženje je sadržano u važećem gradskom 

propisu i u inicijativama Gradskog vijeća za podizanje spomenika upućenim Gradonačelniku.” 

Zaključak Komisije za spomenike je glasio:  

1. Komisija za spomenike konstatira da je upoznata da je Gradonačelnik dao obrazloženje da se 

sredstva za realizaciju odluka o podizanju spomenika od značaja za Grad Sarajevo koje finansira 

Grad Sarajevo i koje proizlaze iz inicijativa Gradskog vijeća, planiraju u Prijedlogu Budžeta 

Grada Sarajeva u okviru sredstava koja se planiraju za održavanje komunalnih objekata u visini 

od 300.000,00 KM. 

2. Komisija za spomenike, iz tog razloga, povlači amandman uz obrazloženje iz prvog zaključka.  

*** 

Nakon obraćanja predsjedavajućeg Komisije za spomenike Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

Enesa Husejnovića, te gradske vijećnice Snežane Omukić, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, većinom glasova,  izjasnivši se sa 19 

glasova ‘’za’’, četiri glasa ‘’protiv’’, uz dva ‘’suzdržana’’ glasa prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo 

je Budžet Grada Sarajeva za 2018. godinu kako je predložen i izmijenjen uvrštavanjem rješenja iz 

prihvaćenih, odnosno,  usvojenih amandmana.   
 

Zatim se Gradskom vijeću obratio Gradonačelnik Grada Sarajeva Abdulah Skaka.  

 

Ad 6)  

Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač odluke Gradonačelnik, da su predloženi akt razmatrali Odbor za budžet i 

finansije i Administrativna komisija,  da je Komisija za Statut i akte podržala formu predloženog 

akta, a da su izvještaji radnih tijela dostupni gradskim vijećnicima. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  

bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova ‘’za’’, tri glasa ‘’protiv’’, uz jedan 

‘’suzdržan’’ glas prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

Odluku o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu kako je  predložena.  

 

Ad 7) 



 
 

13 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o davanju na upravljanje, korištenje i 

održavanje objekta olimpijskog bazena Otoka, koji zaključuju Grad Sarajevo i Javno 

preduzeće „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač odluke Gradonačelnik, da su predloženi akt razmatrali Odbor za društvene 

djelatnosti  i Administrativna komisija,  te da je Komisija za Statut i akte podržala formu predloženog 

akta, a da su izvještaji radnih tijela dostupni. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o davanju 

saglasnosti na Ugovor o davanju na upravljanje, korištenje i održavanje objekta olimpijskog 

bazena Otoka, koji zaključuju Grad Sarajevo i Javno preduzeće „Olimpijski bazen Otoka“ 

d.o.o. Sarajevo   kako je predložena.  

 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti Gradonačelniku i Pravobranilaštvu Grada Sarajevo za 

rješavanje imovinsko-pravnih odnosa na nekretninama potrebnim za vanjsko uređenje 

obuhvata objekta Polazne stanice Trebevićke žičare  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač odluke Gradonačelnik, da su predloženi akt razmatrali Odbor za javne 

službe, infrastrukturu i javni saobraćaj i Administrativna komisija,  te da je Komisija za Statut i akte 

podržala formu predloženog akta, a da su izvještaji radnih tijela dostupni. 

Zatim je Gradonačelnik Abdulah Skaka najavio uvodno izlaganje pravobranioca Grada 

Sarajeva Sanjina Smajlovića koje je uslijedilo.  

U raspravi su svoje stavove, mišljenja, sugestije i određena pitanja uputili gradski vijećnik Miroslav 

Živanović, gradski vijećnik Vibor Handžić, gradski vijećnik Nuko Grebović, gradska vijećnica 

Snežana Omukić, gradski vijećnik Almedin Miladin, gradski vijećnik Velija Katica i gradski 

vijećnik Samir Fazlić, te je odgovore na pitanja i dodatna obrazloženja odmah dao Gradonačelnik 

Abdulah Skaka, a zatim i poslije rasprave koju su nastavili gradski vijećnik Samir Fazlić, gradska 

vijećnica Snežana Omukić. 
 

Pravobranilac Grada Sarajeva Sanjin Smajlović i pomoćnik Gradonačelnika za finansije 

Amela Kolovrat odgovarali su na pitanja i davali dodatna obrazloženja poslije rasprave u kojoj su 

dalje svoje stavove, mišljenja, odnosno pitanja uputili gradska vijećnica Snežana Omukić, gradski 

vijećnik Miroslav Živanović i  gradski vijećnik Miro Lazović. O iznesenom prijedlogu za 

zaključivanje, proizašlom iz diskusije,  dalje su raspravljali gradski vijećnik Nuko Grebović, 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić, gradska vijećnica Snežana Omukić, te 

pravobranilac Grada Sarajeva Sanjin Smajlović, koji je prijedlog, u ime Predlagača, prihvatio.  
 
 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

većinom glasova, izjasnivši se sa 23 glasa “za”, jednim glasom “protiv” i bez “suzdržanih” glasova 

prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti Gradonačelniku i 

Pravobranilaštvu Grada Sarajevo za rješavanje imovinsko-pravnih odnosa na nekretninama 

potrebnim za vanjsko uređenje obuhvata objekta Polazne stanice Trebevićke žičare  kako je 

predložena,  s tim što  je obrazloženje  Prijedloga Odluke dopunjeno informacijom da Grad Sarajevo 

raspolaže sredstvima u visini od 300.000,00 KM,   preostalim u okviru plana sredstava za realizaciju 
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projekta obnove Trebevićke žičare u Budžetu Grada Sarajeva za 2017. godinu, a što je budžetski 

osnov za donošenje predložene odluke.   
 

*** 

Pravobranilac Grada Sarajeva Sanjin Smajlović se zatim obratio Gradskom  vijeću.  

 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o odobravanju sredstava tekuće rezerve za 

nabavku policijskog terenskog vozila 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač odluke Gradonačelnik, da je materijal razmatrao Odbor za budžet i 

finansije,  Administrativna komisija koja nije formulirala jedinstveno mišljenje, kao i Komisija za 

Statut i akte, te da su izvještaji  radnih  tijela dostupni gradskim vijećnicima. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez 

rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz četiri 

“suzdržana” glasa prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

Odluku o davanju saglasnosti na Odluku o odobravanju sredstava tekuće rezerve za nabavku 

policijskog terenskog vozila kako je predložena. 

*** 

Poslije izjašnjavanja, gradski vijećnik Vibor Handžić, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika 

Naše stranke zatražio je ispravku u glasanju, uz obrazloženje da Klub gradskih vijećnika Naše stranke 

podržava Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o odobravanju sredstava tekuće rezerve 

za nabavku policijskog terenskog vozila, a da su greškom bili suzdržani pri upravo završenom 

glasanju.   

Zatim je Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić konstatirao da je, upravo usvojenu odluku, 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva usvojilo, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom “za”, bez glasova 

“protiv” i bez “suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila). 
 

 

Ad 10) 

Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, te da su materijal razmatrala nadležna radna tijela 

Gradskog vijeća Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez 

rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova “za”, bez glasova “protiv” i uz sedam 

“suzdržanih” glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), usvojilo je  

Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu  kako je podnesen.  

 

 

 

 

Ad 11) 

Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2018. godinu 
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U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je gradske 

vijećnike da je predlagač akta Komisija za međunarodnu suradnju, a da je materijal razmatrala 

Komisija za Statut i akte čiji izvještaj je dostupan gradskim vijećnicima.  

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je  zaključak 

kojim je Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2018. godinu upućen u javnu 

raspravu kako je to sadržano i u  zaključku. 

 

 

Ad 12)  Vijećnička  pitanja i inicijative  

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio razmatranje Vijećničkih pitanja i 

inicijativa i pozvao gradske vijećnike da se najprije odrede o inicijativama koje su dostavljene u 

pisanoj formi uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća.  

 

1. Odbor za lokalni biznis i turizam je uputio inicijativu Gradskom vijeću da donese 

zaključak kojim će se zadužiti Gradonačelnik da provjeri stanje elektronskog info panoa na 

Trgu djece Sarajeva, te poduzme potrebne mjere za vraćanje njegove funkcije i o tome 

izvijesti Gradsko vijeće. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo), usvojilo je i 

zaključak:  

Zadužuje se Gradonačelnik da provjeri stanje elektronskog info panoa na Trgu 

djece Sarajeva, te poduzme potrebne mjere za vraćanje njegove funkcije i o tome 

izvijesti Gradsko vijeće. 

*** 

2. Odbor za lokalni biznis i turizam upućuje Gradskom vijeću inicijativu da donese zaključak 

kojim će se zadužiti Gradonačelnik da razmotri mogućnost da Grad Sarajevo, samostalno ili u 

saradnji s nadležnim institucijama i eventualno, s Ambasadom Republike Austrije, razmotri 

mogućnosti i predloži Gradskom vijeću rješenje za obnovu starog Apelovog puta kao direktne 

cestovne komunikacije Sarajeva i Vidikovca, odnosno bob staze  na Trebeviću.  

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo), usvojilo je i zaključak:  

Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnost, da Grad Sarajevo samostalno 

ili u saradnji s nadležnim institucijama i eventualno, s Ambasadom Republike 

Austrije, razmotri mogućnosti i predloži Gradskom vijeću rješenje za obnovu 

starog Apelovog puta direktne cestovne komunikacije Sarajeva i Vidikovca, 

odnosno bob staze na Trebeviću.  

 

 

 

*** 

3. Komisija za jednakopravnost spolova upućuje Gradskom vijeću inicijativu da donese 

zaključak kojim će se zadužiti Gradonačelnik da informira Gradsko vijeće o programima 

zapošljavanja u javnim preduzećima, odnosno ustanovi čiji je osnivač Grad Sarajevo, s tim da 
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informacija sadrži podatke i o do sada angažiranim volonterima, pripravnicima i angažiranim 

putem ugovora o djelu.  

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez 

rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova “za”, bez glasova “protiv” i bez “suzdržanih” 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije izjasnilo),  usvojilo je i 

zaključak:  

Zadužuje se Gradonačelnik da informira Gradsko vijeće o programima 

zapošljavanja u javnim preduzećima, odnosno ustanovi čiji je osnivač Grad Sarajevo, 

s tim da informacija sadrži podatke i o do sada angažiranim volonterima, 

pripravnicima i angažiranim putem ugovora o djelu.  

*** 
 

4. Gradski vijećnik Srđan Simonović uputio je vijećničko pitanje kako slijedi.  

“Da li ima Grad Sarajevo vlastite poslovne prostore, i ako ima koji su?” 

*** 
 

5. Gradski vijećnik Srđan Simonović uputio je vijećničko pitanje kako slijedi.  

 “Kolika je naplata površine koju posjeduje Grad Sarajevo? “ 
 

 

*** 
U raspravi je gradski vijećnik Samir Fazlić iskazao nezadovoljstvo dostavljenim odgovorima na 

ranije postavljena vijećnička pitanja, te najavio ponovno upućivanje vijećničkih pitanja u pisanoj 

formi.   

*** 
6. Gradski vijećnik Nuko Grebović uputio je  inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da Gradonačelnik, putem nadležnih službi, razmotri mogućnost da se na 

teritoriji grada otvore socijalne prodavnice, koristeći iskustva iz regije, čime bi se 

omogućilo građanima lošije materijalne situacije, kupovanje, pogotovo prehrambenih, 

proizvoda čiji rok trajanja je pri isteku, po povoljnijim uvjetima.  

*** 
7. Gradska vijećnica Barbara Peleš Stroil uputila je (i najavila dostavu pitanja u pisanoj 

formi) vijećničko pitanje kako slijedi.  

‘’Molim da mi se dostavi Izvještaj o tačnom sadržaju, statusu, mjestu trenutne pohrane kao 

i stanju svakog pojedinačnog umjetničkog djela koje čini zbirku kolekcije ARS AEVI.’’  
 
 

8. Gradska vijećnica Barbara Peleš Stroil uputila je (i najavila dostavu pitanja u pisanoj 

formi) vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

‘’Molim da mi se dostavi Informacija o utrošku sredstava za vjerske zajednice za 2016. i 

2017. godinu’’. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio održavanje 11. sjednice Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva za 31.01.2018. godine.  



 
 

17 

Uz čestitike katolicima i pravoslavcima u povodu nadolazećeg Božića, poželio je sretnu i uspješnu 

Novu 2018. godinu  i pozvao gradske vijećnike i goste na druženje u Svečanom salonu Vijećnice.  

Zatim je zaključio rad 10. sjednice Gradskog vijeća. 

 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 13 sati i 15 minuta.  

 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu Gradskog vijeća koji se čuvaju u 

Gradskoj službi za Gradsko vijeće.                         

 

 

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA  

Safet Krajišnik, s.r.  

 

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  

Dr. Igor Gavrić, s.r.   


